
 

 
 

MØTEREFERAT 
 

Møtet gjaldt Brukerråd 

Dato  21. september 2020 

Tidsrom 17.00-17.30 

Sted Bratsberg skole  

Til stede Monica Wiken (leder av FAU), Maria Raaness-Hofnes (leder av Brukerråd), 
Sylvi L.Strømme (rektor), Tilde V. Vekseth (leder Elevråd), Emil W. Skikstein 
(nestleder i elevråd) , Matheo Bratsberg (medlem elevråd) og Vibeke Cappelen 
(avdelingsleder) 

Forfall  

Referent Vibeke Cappelen  

Kopi til Alle  

 

Sak 1 Brukerråd 

 

Rektor forklarer hvem som er med i Brukerrådet og hvilke rolle og oppgaver Brukerrådet har på Bratsberg 

skole.  

 

 

Sak 2  : Referatsaker 

 

Elevråd 4 .september: - Ingen kommentarer. 

 

Elevråd 11. september:   

- Ang. benkene ute anbefaler driftsoperatør at de ikke males, de kan ev. 

oljes etterhvert.  

- Ønske om klasseballer: skolen ser at ballene ofte blir liggende ute og ikke 

taes med inn. Alle trinnene fikk utdelt flere baller våren 2020. 

- Sjakkbrettet: skal males opp når været tillater det.  

- Klatrestativ: Trondheim Eiendom eier skolens apparater. Skolen kan 

undersøke om det finnes midler til et nytt klatrestativ, ved neste 

hovedvedlikehold.  

- Tapt skolesvømming for 7. trinn: Trondheim kommune har gitt signaler på 

at det ikke er kapasitet til å “ta igjen” tapt skolesvømming fra våren 2020. 

Rektor skal undersøke en gang til med Trondheim kommune. 7. trinn skal 

dette året gjennomføre utelivredning, som er nytt kompetansemål.  

 



 

 

 

 

Sak 3:  “Snarvei” 

 

Skolen har fått tilbakemelding om at “Snarveien” skal være ferdig i oktober. Kommunen ønsker en 

markering i forbindelse med åpningen av denne. Dette vil vi komme tilbake til. 

 

 

Sak 4: Friminutt 

 

Fra mandag 21. september vil 1. -4. trinn kunne være sammen på felles uteområdet ute.  

 

 

 

 

Neste møte:  Tirsdag 10. november klokken 1700-1730 

 

 

Referent: Vibeke Cappelen  

 

 

  


